
家長通告第 2223_201 號 

明愛屯門馬登基金中學 

2022-23 年度  家長通告  

敬啟者：  

 

有關電子申請下學年(2023/24)學生津貼安排  

 

教育局將於 2023/24 學年起在官立學校、資助學校、按位津貼學校及直接資助計劃學校推

行學生津貼($2,500)電子申請。就遞交電子申請，家長必須持有具數碼簽署功能的「智方便+」

帳戶。為及早做好準備，家長可於本年 5 月至 8 月期間，透過以下連結預約到任何一區的指

定學校，即場登記「智方便+」帳戶，有關 5 月及 6 月份登記活動的詳情及預約方法，請參閱

夾附海報。家長於現場登記時，須同時備妥以下各項： 

1. 香港身份證； 

2. 個人流動電話(啟用生物認證功能(如指紋或臉容辨識等)及下載並安裝「智方便」流動

應用程式)；及 

3. 提供一個可接收電子郵件的電郵地址。 

家長亦可隨時自行到設於各區的「智方便」自助登記站或登記服務櫃位(大約 160 個登記

點)辦理「智方便+」戶口登記手續。 

自助登記站或登記服務櫃位的詳細地點及開放時間 「智方便+」戶口登記方法及所需準備 

  
 

此致  

 

貴家長  

 

                    訓輔組李勳庭老師負責主理  

 

 校長                 謹啟  

袁國明  

二零二三年四月二十八日   
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﹝回  條﹞  

敬覆者：  

 

本人已知悉有關電子申請下學年(2023/24)學生津貼安排。  

 

此覆  

 

明愛屯門馬登基金中學  
 

中       班      號  學生：                  

 

家長簽署  ：                            

家長姓名  ：                            

日     期  ：                            



 

Parents Notice No.: 2223_201 

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School 

2022-23 Parents Notice 

 

28 April, 2023 

Dear Parents/Guardians, 

 

e-Submission of application for student grant in the 2023/24 school year 

 

The Education Bureau will implement the electronic submission (e-Submission) of application 

for student grant ($2,500) in government, aided, caput and Direct Subsidy Scheme (DSS) schools in 

the 2023/24 school year. To submit online applications, parents must have a user account of "iAM 

Smart+" with digital signing function. To facilitate parents to get well prepared, parents can, via the 

link below, book a session to register for "iAM Smart+" in-person at any designated schools in 

various districts from May to August this year. For details of the activities and enrolment in May 

and June, please refer to the attached poster. Parents are required to prepare the following for on-site 

registration- 

1. Hong Kong Identity Card; 

2. Personal mobile phone (equipped with biometric authentication (e.g. Touch ID or Face ID), 

and downloaded as well as installed "IAM Smart" App); and 

3. Provide an Email Address which can receive emails. 

Parents may also at any time register for "iAM Smart+" in-person at the district "iAM Smart" 

self-registration kiosks or registration service counters with around 160 locations.  
For detailed locations and opening hours of "iAM Smart" 

self-registration kiosks or registration service counters 

For "iAM Smart" registration methods and required items 

  
For enquiries, please contact the teacher-in-charge Mr. LEE Fan Ting (Discipline and 

Guidance Department). 

 

Yours faithfully,     

__________________________ 

Mr. Yuen Kwok Ming 

Principal 
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Reply slip 

Dear Sir, 

I acknowledge the notice on “e-Submission of application for student grant in the 2023/24 

school year “ 

 

 

 

 

 

 

 

Name of Student :                   

Class and Class no. :             (    ) 

Signature of Parent / Guardian :                   

Name of Parent / Guardian :                   

Date :                   





 


